



681 Ste-Philomene,
Kanesatake, Quebec,
J0N1E0
Tel: (450) 479-8373
Fax: (450) 479-1622

Community Notice

COMMUNITY NOTICE: UPCOMING ELECTIONS

Shé:kon, the upcoming elections for our community are fast approaching. Please take note of the following important dates:

Advanced Polling: July 26, 2025
Online Voting: July 26 to August 2, 2025
In-Person Voting: August 2, 2025

In accordance with our Custom Electoral Code, and to respect the tradition of voting on a Saturday, the current council's mandate will officially be terminated on July 31st. This ensures that the four-year term is completed and that our customs are upheld.

A Chief Electoral Officer will be announced in the coming weeks, and further details regarding the election process will be shared shortly. Stay informed and participate in this important community event. Your vote matters!

To ensure your contact information is up to date, please contact communications@kanesatake.ca or call Bertha Gabriel at 450-479-8373 #101.

Niá:wen,
The Mohawk Council of Kanesatake

AVIS À LA COMMUNAUTÉ : ÉLECTIONS À VENIR

Shé:kon, les prochaines élections pour notre communauté approchent à grands pas, veuillez prendre note des dates importantes suivantes :

Vote anticipé : 26 juillet 2025
Vote en ligne : du 26 juillet au 2 août 2025
Vote en personne : 2 août 2025

Conformément à notre code électoral coutumier, et afin de respecter la tradition de voter le samedi, le mandat du conseil actuel prendra officiellement fin le 31 juillet. Cela permet de s'assurer que le mandat de quatre ans du conseil est maintenu.

Un.e Président.e des élections sera annoncé.e prochainement, et de plus amples détails concernant le processus électoral seront communiqués sous peu. Restez informés et participez à votre gouvernance communautaire. Votre vote est important!

Pour vous assurer que vos coordonnées sont à jour, veuillez communiquer avec communications@kanesatake.ca ou appelez Bertha Gabriel au 450-479-8373, #101.

Niá :wen,
Le Conseil Mohawk de Kanesatake